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    Protokół nr IX/2015 

z sesji Rady Gminy Inowłódz, która odbyła si ę w dniu 28 maja 2015 roku 

w  godzinach 13 00 – 1510  w sali na zamku Kazimierza Wielkiego w Inowłodzu 

 
Na ustawowy skład osobowy 15 radnych obecnych było 15 radnych. 
(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 
(Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 
 
Udział w sesji wzięli: 
1. Pan Bogdan Kącki – Wójt Gminy Inowłódz. 
2. Pan Jan śerek - Sekretarz Gminy.  
3. Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy. 
4. Pani Janina Gostyńska – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej. 
5. Pan Marek Iskierka – Kierownik Referatu Inwestycji. 
6. Pan Tomasz Pawlik – Inspektor ds. drogownictwa. 
7. Pani Iwona Szczepańska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. 
8. Pan Janusz Klupa – Kierownik Zakładu Usług Komunalnych w Spale. 
9. Pani Barbara Maciejczyk  - Dyrektor Gminnego Centrum Kultury w Inowłodzu. 
 
Proponowany porz ądek obrad: 
1. Otwarcie IX sesji Rady Gminy Inowłódz VII kadencji. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji. 
3. Zatwierdzenie porządku obrad. 
4. Wystąpienie okolicznościowe Wójta Gminy Inowłódz z okazji 25 – lecia samorządu 

terytorialnego. 
5. Przyjęcie protokołu z obrad VIII sesji. 
6. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 
7. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budŜetu gminy Inowłódz na rok 2015. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na obciąŜenie nieruchomości hipoteką. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI/114/2008 Rady Gminy Inowłódz 

z dnia 28 sierpnia 2008 r. w sprawie przystąpienia Gminy Inowłódz do Stowarzyszenia 
„Dolina Pilicy” w charakterze członka zwyczajnego.  

11. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na VIII sesji. 
12. Interpelacje i zapytania. 
13. Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje.  
14. Zamknięcie obrad IX sesji Rady Gminy. 
 
Ad. 1  
Pan Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz Wacław Chachuła otworzył obrady IX sesji VII 
kadencji a następnie powitał wszystkich obecnych na sali.  
 
Ad. 2 
Pan Przewodniczący na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad sesji.  
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Ad. 3 
Pan Wójt zgłosił autopoprawkę do przedłoŜonego porządku obrad, polegającą na 
wprowadzeniu do porządku obrad uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Inowłódz na lata 2015-2030. Wyjaśnił, Ŝe jest to związane 
z wprowadzeniem zadania inwestycyjnego polegającego na remoncie parteru Publicznej 
Szkoły Podstawowej w Brzustowie, zgodnie z zaleceniami Państwowej StraŜy PoŜarnej. Pan 
Wójt dodał, Ŝe planowany remont chciałby rozpocząć jak najszybciej, tak by zakończyć prace 
przed rozpoczęciem nowego roku szkolnego. Poprosił takŜe o przeniesienie punktu - 
wystąpienie okolicznościowe Wójta Gminy Inowłódz z okazji 25 – lecia samorządu 
terytorialnego z punktu 4 do 7. 
Radny Marek Leszczyński wnioskował o przygotowanie na kolejną sesję informacji 
o przygotowaniu Gminy Inowłódz do letniego sezonu turystycznego.   
Pan Przewodniczący zaproponował, by w punkcie 8  porządku obrad dodać uchwałę 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz na lata 2015-2030, zaś 
w punkcie 7 wystąpienie okolicznościowe Pana Wójta. Radni jednogłośnie przyjęli 
zaproponowany porządek obrad ze zmianami. Wobec powyŜszego porządek obrad 
przedstawiał się następująco: 
4. Przyjęcie protokołu z obrad VIII sesji. 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 
6. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 
7. Wystąpienie okolicznościowe Wójta Gminy Inowłódz z okazji 25 – lecia samorządu 

terytorialnego. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz 

na lata 2015-2030. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budŜetu gminy Inowłódz na rok 2015. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na obciąŜenie nieruchomości hipoteką. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI/114/2008 Rady Gminy Inowłódz 

z dnia 28 sierpnia 2008 r. w sprawie przystąpienia Gminy Inowłódz do Stowarzyszenia 
„Dolina Pilicy” w charakterze członka zwyczajnego.  

12. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na VIII sesji. 
13. Interpelacje i zapytania. 
14. Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje.  
15. Zamknięcie obrad IX sesji Rady Gminy 
 
Ad. 4  
Protokół z VIII sesji Rady Gminy Inowłódz został jednogłośnie przyjęty - za przyjęciem 
protokołu głosowało 15 radnych. 
 
Ad. 5  
Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 
sesjami. 
Pan Przewodniczący przedstawił korespondencję jaka wpłynęła do Biura Rady Gminy 
w okresie między sesjami: 

• pismo Pana Wójta z dnia 30.04.2015 r., przekazujące w załączeniu wniosek Pana 
Pawła Pająka, zamieszkałego w Tomaszowie Mazowieckim o odpłatne przejęcie sieci 
wodociągowej w miejscowości Teofilów (pismo przekazane w celu zaopiniowania 
przez komisje stałe Rady Gminy Inowłódz 
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• pismo Prezesa Sądu Okręgowego w Piotrkowie Trybunalskim, Nr A-0130-1/15 z dnia 
7 maja 2015 r. informujące o liczbie ławników w celu dokonania ich wyboru, 
najpóźniej w październiku 2015 r. 

• pismo z Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi, Nr WA-0004/15/96/2015 z dnia               
7 maja 2015 r. informujące o przekazaniu według właściwości do Łódzkiego Urzędu 
Wojewódzkiego uchwały Nr VII/36/2015 Rady Gminy Inowłódz z dnia 26 marca 2015 
r.   

• pismo z Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi, Nr WA/PT/0031-91/15-1 z dnia                
18 maja 2015 r. w sprawie opinii o sprawozdaniu Wójta Gminy Inowłódz z wykonania 
budŜetu za 2014 rok. 

• pismo Towarzystwa Przyjaciół Dzieci, Oddziału Gminnego w Inowłodzu,                              
Nr TPD/OG/7/2015 z dnia 25 maja 2015 r. z apelem w sprawie publicznej zbiórki 
pienięŜnej na ratowanie Ŝycia małej mieszkanki Gminy Inowłódz Julii Pogorzały.  

Poza tym Pan Przewodniczący brał udział w uroczystościach z okazji rocznicy uchwalenia 
Konstytucji 3-go Maja, 4 maja uczestniczył we mszy św. w intencji straŜaków, 6 maja przyjął 
podczas dyŜuru Panią Sobolewską w sprawie zakupu działki, 13 maja brał udział w pracach 
Komisji Przestrzennej w sprawie garaŜy w Spale, 16 maja był na uroczystościach z okazji 
poświęcenia nowego wozu straŜackiego w OSP Królowa Wola. Ponadto 
Pan Przewodniczący w dniu 17 maja br. uczestniczył w pikniku ekologicznym w Publicznej 
Szkole Podstawowej w Inowłodzu, podczas którego odbyła się zbiórka na leczenie chorej 
Julki, zaś 23 maja brał udział w gminnych zawodach sportowo – poŜarniczych. 
 
Ad. 6  
Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 
Informacja o działaniach Wójta podejmowanych pomiędzy sesjami stanowi załącznik nr 3 do 
niniejszego protokołu. 
Radna Ewa Korzeniewska zapytała, czy wpłynęła odpowiedź w sprawie zaległości 
podatkowych wraz z harmonogramem spłat od firmy „Chalcedon” - właściciela kopalni 
w Inowłodzu? 
Pan Wójt odpowiedział, Ŝe wpłynęła odpowiedź na piśmie, w której przedstawiciele spółki 
„Chalcedon” zobowiązują się do regulowania na bieŜąco zobowiązań podatkowych 
i spłacania w miarę moŜliwości zaległości.   
Radna Ewa Korzeniewska poddała pod wątpliwość stwierdzenie, Ŝe „zaległości podatkowe 
będą spłacane w miarę moŜliwości”, poniewaŜ juŜ ponad trzy lata Gmina czeka na spłatę 
zaległego podatku od tej spółki i zaproponowała, by wystąpić powtórnie (zgodnie 
ze zobowiązaniem ustnym złoŜonym Radzie Gminy na sesji w dniu 30.04.2015 r.) z pismem 
o przedłoŜenie harmonogramu spłat zaległości podatkowych.    
Pan Wójt odpowiedział, Ŝe na pewno zwróci się z takim pismem, by harmonogram spłat 
zaległości podatkowych został przedstawiony zgodnie ze złoŜonym zapewnieniem ustnym, 
natomiast z informacji jakie udało mu się zdobyć, wynika, Ŝe spółka jest w bardzo złej 
sytuacji finansowej. 
Pani Skarbnik wyjaśniła, Ŝe egzekucja naleŜności w tym przypadku jest prowadzona 
zarówno w stosunku do firmy „Mikrosil” Radom jak i „Mikrosil” Kielce, takŜe tutaj nie ma 
mowy o odstąpieniu z działań egzekucyjnych, natomiast nic nie stoi na przeszkodzie, by 
wystąpić o taki harmonogram spłat, aczkolwiek nie jest on obligiem, Ŝe podatnik musi go 
przedstawić i z drugiej strony czy przedstawiony harmonogram spłat będzie jakimś  
dokumentem zobowiązującym płatnika do dokonywania tych wpłat.  
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Radna Ewa Korzeniewska zaproponowała, by jednak „wyjść naprzeciw”, wystąpić z takim 
pismem, poniewaŜ w ten sposób być moŜe uda się odzyskać choć część zaległości 
podatkowych. 
Pan Przewodniczący kończąc dyskusję powiedział, Ŝe nie moŜna biernie czekać i naleŜy 
upominać się o zwrot zaległego podatku. 
Pan Wójt zapewnił, Ŝe  Urząd ze swojej strony zrobi wszystko, Ŝeby wykorzystać wszelkie 
moŜliwości prawne, negocjacyjne aby to zadłuŜenie wpłynęło. Ponadto dodał, Ŝe na bieŜąco 
będzie informował Radę Gminy o efektach podjętych działań.  
Następnie radni pytali o postępy pracy przy budowie oczyszczalni w Zakościelu. 
Pan Wójt wyjaśnił, Ŝe prace są prowadzone zgodnie z harmonogramem i nie ma Ŝadnych 
powodów do niepokoju.  
 
Pan Przewodniczący ogłosił 10-cio minutową przerwę. 
 
Po przerwie Pan Wójt przedstawił informację o działaniach Wójta w okresie między sesjami 
(za okres od 22 maja do dnia sesji). Poinformował, Ŝe 24 maja odbyła się druga tura 
Wyborów Prezydenckich.  Głosowanie na terenie Gminy przebiegło bez uwag. Rozpoczęto 
procedurę rozeznania rynku na zakup piłkochwytów i bramek w ramach wyposaŜenia boiska 
sportowego w Brzustowie. 28 maja br. zakończyły się konsultacje społeczne dotyczące 
projektu Strategii Rozwoju Gminy Inowłódz. Nie wpłynął Ŝaden wniosek w tym zakresie. 
Wyniki konsultacji zostały opublikowane na stronie internetowej Gminy Inowłódz. Aktualnie 
została rozpoczęta procedura oszacowania wartości w zakresie opracowania analizy 
oddziaływania na środowisko dla dokumentu Strategii Rozwoju Gminy Inowłódz. Z zakresu 
gospodarki komunalnej przeprowadzono postępowanie w zakresie rozeznania cenowego 
usługi  transportu kruszywa z kopalni „Inowłódz” na drogi gminne samochodem cięŜarowym 
o ładowności do 8 ton. Przeprowadzono rozeznanie rynku w zakresie remontu przystanku 
autobusowego w Inowłodzu. Najkorzystniejszą ofertę złoŜyła firma MAR-M-BRUK Mariusz 
Mochola z Brzustowa. Pan Wójt wyjaśnił, Ŝe remont polegał będzie na wyłoŜeniu posadzki 
kostką betonową z podsypką, wykonaniu podjazdu dla niepełnosprawnych, wykonaniu 
dwóch studni z kostki betonowej i palisady betonowej. JeŜeli chodzi o wykonanie przejścia 
dla pieszych przy skrzyŜowaniu ulic Spalskiej i Czarnieckiego, to zostanie ono wykonane 
w terminie do końca maja 2015. Na zakończenie swojej wypowiedzi Pan Wójt przedstawił 
informację o podróŜach słuŜbowych, jakie odbył w okresie między sesjami.  
 
Ad. 7  
Wystąpienie okolicznościowe Wójta Gminy Inowłódz z okazji 25 – lecia samorządu 
terytorialnego. 
Treść wystąpienia Pana Wójta z okazji 25-lecia samorządu terytorialnego w Polsce stanowi 
załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
W trakcie wystąpienia Pan Wójt odczytał nazwiska radnych kolejnych kadencji Rady Gminy 
Inowłódz (wszystkich, którzy pełnili tę funkcję od 1990 roku do chwili obecnej). Minutą ciszy 
uczczono pamięć zmarłych samorządowców. 
Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz, który równieŜ przygotował 
krótkie przemówienie z tej okazji. 
Po zakończonych przemówieniach Pan Wójt razem z Przewodniczącym Rady Gminy 
Inowłódz wręczyli radnym i sołtysom z terenu Gminy Inowłódz podziękowania za pracę na 
rzecz lokalnej społeczności.  
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Ad. 8 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz na 
lata 2015-2030. 
Pani Skarbnik poprosiła o rozpatrywanie punktów: zmiany w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Inowłódz na lata 2015-2030 i zmiany w budŜecie Gminy Inowłódz na 
2015 rok razem, natomiast o odrębne głosowanie, gdyŜ te dwa dokumenty muszą być ze 
sobą spójne co do roku 2015. Najpierw Pani Skarbnik omówiła zmiany w budŜecie. 
Zaznaczyła, Ŝe zmiany w budŜecie były przedstawione na komisjach, jednak od tego czasu 
niezbędne są poprawki. W dziale 751 zgodnie z informacją Krajowego Biura Wyborczego 
zwiększono środki związane z Wyborami Prezydenckimi o kwotę 180 zł. W dziale 75615 
dokonano zmiany, w projekcie była kwota 50 000 zł, proponuje się tutaj zwiększenie o 10 000 
zł – są to dochody, które po stronie wydatków, w załączniku nr 2 będą przeznaczone na 
realizację programu usuwania azbestu z terenu Gminy Inowłódz. W momencie, kiedy 
otrzymamy refundację dokonamy korekty tej kwoty.  
JeŜeli chodzi o załącznik nr 2 - zmiany w planie wydatków w stosunku do proponowanych 
zmian, które otrzymali radni i były omawiane na komisjach, wprowadzono nowe zadanie 
inwestycyjne dotyczące dostosowania budynku Publicznej Szkoły Podstawowej 
w Brzustowie do wymogów p.poŜ – etap I. Jest to zwiększenie o 95 000 i środki na ten cel 
zostaną pozyskane z dwóch zadań inwestycyjnych, które zostały juŜ zakończone: remont 
ciągu pieszego w Inowłodzu nr ewidencyjny działki 1722/1, tutaj będzie zmniejszenie 45 000 
i kolejna zmiana – remont ciągu pieszego wraz z montaŜem siłowni zewnętrznej w centrum 
Inowłodza, w kierunku kościoła Św. Idziego, etap II 50 000. Pani Skarbnik wyjaśniła, Ŝe jeŜeli 
dokonano zmian w wydatkach inwestycyjnych, to w treści uchwały równieŜ konieczne jest 
dokonanie zmian, dlatego teŜ radni otrzymają obydwie poprawione uchwały.   
Radny Robert Pawłowski zapytał, jaki jest całkowity koszt dostosowania budynku Publicznej 
Szkoły Podstawowej w Brzustowie do wymogów p.poŜ, czy została wykonana jakaś wycena 
czy projekt i czy są to jedyne środki z jakich szkoła w Brzustowie będzie na ten cel 
korzystać?     
Pan Wójt odpowiedział, Ŝe w ubiegłym roku odbyła się kontrola Państwowej StraŜy PoŜarnej 
i zaplanowane prace są wynikiem wykonania ówczesnych zaleceń pokontrolnych (nie moŜe 
być w ciągach komunikacyjnych materiałów palnych na okładzinach zewnętrznych – mowa tu 
o boazerii). Dodał, Ŝe zaplanowany remont będzie dotyczył parteru budynku. Ponadto 
wyjaśnił, Ŝe jest to etap I, poniewaŜ takie same zalecenia dotyczą równieŜ piętra budynku. 
Pan Wójt powiedział, Ŝe nie ma jeszcze wyceny kosztów remontu całego budynku. 
 
Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 
proponowanej uchwały? 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych: 
- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, 
Uchwała Nr IX/49/2015 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 
Ad.9 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian budŜetu Gminy Inowłódz na rok 2015. 
Pan Przewodniczący poprosił o stanowiska komisji. 
Pan Marek Leszczyński przedstawił stanowisko z posiedzenia wspólnego Komisji BudŜetu, 
Oświaty i Rolnictwa, obejmujący projekt uchwały w sprawie zmian budŜetu jaki otrzymali 
radni, bez zmian, które przedstawiła Pani Skarbnik. W posiedzeniu połączonym komisji brało 
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udział 8 radnych, za przyjęciem proponowanej uchwały głosowało 5 radnych, 3 radnych 
wstrzymało się od głosu. 
Radny Piotr Kamiński poinformował, Ŝe Komisja Przestrzenna jednogłośnie, pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 
proponowanej uchwały? 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych: 
- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, 
Uchwała Nr IX/50/2015 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 
Ad.10 
Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na obciąŜenie nieruchomości hipoteką. 
Pan Wójt wyjaśnił, Ŝe we wprowadzeniu do tego punktu chciałby z pełną odpowiedzialnością 
oświadczyć, Ŝe nie ma Ŝadnego zagroŜenia dla Szkoły Podstawowej w Królowej Woli. Jest to 
normalna procedura, która wiąŜe się z uzyskaniem poŜyczki w Wojewódzkim Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej i trzeba zawsze ustanowić zabezpieczenie. Kłopot 
w tym, Ŝe takich obiektów, które spełniały by wymogi Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej Gmina Inowłódz nie posiada. Najpierw  w zabezpieczenie 
poŜyczki miał pójść budynek Ośrodka Zdrowia, następnie budynek Szkoły Podstawowej 
w Brzustowie a nawet budynek Urzędu Gminy. Budynek Urzędu Gminy ma nieuregulowany 
stan prawny, natomiast w pozostałych dwóch budynkach znajdują się lokale mieszkalne, 
co powoduje, Ŝe nie mogą one stanowić zabezpieczenia.     
Pan Wójt poprosił radnych z Królowej Woli, Panią Dyrektor i Pana Sołtysa by nie upatrywali 
w tym działaniu Gminy jakiegokolwiek ryzyka. To jest czysta formalność, która musi zostać 
wypełniona. Szkole Podstawowej w Królowej Woli naprawdę nic nie grozi. Pan Wójt 
zapewnił, Ŝe jeŜeli chodzi o plany w stosunku do Szkoły Podstawowej w Królowej Woli to 
będą to tylko i wyłącznie działania mające na celu poprawę jej funkcjonowania poprzez 
zaproponowanie pewnych inwestycji.  
Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
Radny Robert Pawłowski zapytał, dlaczego akurat budynek Szkoły Podstawowej w Królowej 
Woli w którym znajdują się mieszkania został ustanowiony jako hipoteka a nie inne budynki 
gminne w których takŜe są lokale mieszkalne nie zostały obciąŜone hipoteką. To co gdzieś 
indziej stanowi przeszkodę, w Królowej Woli nie stanowi przeszkody? 
Pan Wójt odpowiedział, Ŝe sytuacja w Królowej Woli jest o tyle inna, Ŝe budynek szkoły jest 
wydzielony jako odrębna działka. Budynki w których znajdują się mieszkania są na innych 
działkach geodezyjnych i to jest ta róŜnica. Ponadto dodał, Ŝe szukał innego rozwiązania, 
biorąc pod uwagę specyfikę relacji samorząd – szkoła w Królowej Woli i robił wszystko, 
by nie sięgać po takie rozwiązanie, Natomiast nie miał innego wyjścia, chyba, Ŝe  rezygnacja 
z ubiegania się o poŜyczkę z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej. 
Radny Robert Pawłowski dopytał, czy istnieje zagroŜenie, Ŝe Gmina Inowłódz nie spłaci tej 
poŜyczki i wówczas taki weksel będzie stanowił podstawę do zajęcia budynków szkoły? 
Ponadto zapytał na ile lat rozłoŜona jest spłata poŜyczki. 
Pan Wójt wyjaśnił, Ŝe takich przypadków, gdzie samorządy biorą poŜyczki z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej są tysiące i nie zdarzyło się, Ŝeby 
gdzieś Wojewódzki Fundusz musiał zająć obiekt, który był zastawiony i jego zdaniem nie ma 
takiej obawy jeśli chodzi o budynek szkoły w Królowej Woli. Co do drugiej części pytania nie 
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moŜna jeszcze powiedzieć na jaki czas, bo jeszcze nie jest to określone. Na dzień dzisiejszy 
jest tylko zapewnienie na piśmie, Ŝe wniosek Gminy Inowłódz o udzielenie poŜyczki  został 
pozytywnie załatwiony, czyli Ŝe Gmina otrzyma poŜyczkę na tzw. wkład własny do realizacji 
budowy oczyszczalni ścieków w kwocie ponad 2 000 000. Pan Wójt przypomniał, Ŝe połowa 
tej kwoty ma być umorzona pod warunkiem, Ŝe inwestycja zostanie zrealizowana oraz 
Ŝe zostanie osiągnięty efekt ekologiczny. Poinformował, Ŝe w najbliŜszym czasie uda się 
wraz z Panią Skarbnik do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w celu ustalenia harmonogramu spłat poŜyczki. Dodał jeszcze, Ŝe kiedy Gmina 
spłaci część poŜyczki za jakieś dwa, trzy lata, pozostała część zostanie umorzona a weksel 
zostanie zwrócony. O szczegółach Pan Wójt poinformuje po podpisaniu umowy.    
Radny Robert Pawłowski zapytał o dalsze plany względem szkoły, zwłaszcza po roku 2018. 
Pan Wójt odpowiedział, Ŝe nie wyobraŜa sobie innego rozwiązania, jak przedłuŜenie umowy 
na uŜyczenie obiektu na potrzeby prowadzenia placówki przez stowarzyszenie.  
 
Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 
proponowanej uchwały? 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych: 
- za podjęciem uchwały głosowało 9 radnych, 
- wstrzymało się od głosu 6 radnych. 
Uchwała Nr IX/51/2015 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 
Ad.11 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI/114/2008 Rady Gminy Inowłódz z dnia 
28 sierpnia 2008 r. w sprawie przystąpienia Gminy Inowłódz do Stowarzyszenia „Dolina 
Pilicy” w charakterze członka zwyczajnego.  
Komisje Stałe jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
 
Pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały a następnie zapytał, kto jest za podjęciem 
proponowanej uchwały? 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych: 
- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, 
Uchwała Nr IX/52/2015 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 
Ad.12 
Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na VIII sesji została przedstawiona przez Wójta 
Gminy Inowłódz i stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu. 
Radny Robert Pawłowski zapytał, kiedy będą uzupełnione ubytki w drodze asfaltowej do 
Królowej Woli (na Stegnach), poniewaŜ rozmawiał z inspektorem ds. drogownictwa, który 
udzielił mu informacji, Ŝe planowany jest zakup masy asfaltowej i chciałby wiedzieć, czy 
zakup został juŜ zrealizowany. 
Pani Janina Gostyńska wyjaśniła, Ŝe będzie dokonany zakup, poniewaŜ ta masa nie moŜe za 
długo leŜeć.    
Radny Marek Leszczyński, zwrócił uwagę by w informacjach o realizacji wniosków 
z poprzedniej sesji była zawarta informacja czy dany wniosek został zrealizowany czy nie. 
Ponadto wnioskował o doprecyzowanie czy wnioski z VIII sesji Rady Gminy Inowłódz z dnia 
30.04.2015 r. zostały zrealizowane. 
Pan Wójt dodał, Ŝe zgadza się Panem Radnym i dlatego ma przed sobą informację 
uzupełnioną o te właśnie dane i za chwilę mu je przekaŜe. 
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Radny Piotr Kamiński wnioskował o zainstalowanie skuteczniejszej i solidniejszej  blokady na 
mostku na terenie OSiRu w Inowłodzu.    
  
Ad.13 
Interpelacje i zapytania. 
1. Radny Zbigniew Niemiec pytał kiedy będą ustawione znaki na Kolonii I i kiedy będzie 

skierowana równiarka na drogi w Brzustowie. 
2. Radny Robert Pawłowski pytał, czy na etapie wykonywania prac ziemnych jest 

moŜliwość złagodzenia zjazdu z nowobudowanej drogi na Stegnach na drogę osiedlową 
(z kostki) w Teofilowie (odcinek między drogą kostkową a tzw. skrzyŜowaniem w stronę 
Królowej Woli). 

3. Pan Tomasz Janas wnioskował, by sołtysi równieŜ otrzymywali informację o realizacji 
wniosków z sesji.  

4. Radny Wacław Chachuła wnioskował o: 
• naprawę ogrodzenia Szkoły Podstawowej w Królowej Woli, 
• naprawę drogi tzw. „Kieliszkowej”, prostopadłej do drogi powiatowej na odcinku 

ok. 800 metrów (droga biegnąca w kierunku Teofilowa). 
 

Ad.14 
Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje. 

1. Radny Marek Leszczyński odczytał wnioski z posiedzenia połączonego Komisji 
BudŜetu, Oświaty i Rolnictwa: 
•    Radni Jacek Baran i Robert Pawłowski wnioskowali o zorganizowanie dodatkowej 

zbiórki odpadów wielkogabarytowych typu opony rolnicze, części samochodowe, 
zuŜyte artykuły sanitarne, które zostały pominięte podczas ostatniej zbiórki. Komisja 
wnioskowała o sporządzenie i umieszczenie na stronie internetowej Urzędu Gminy 
Inowłódz szczegółowego wykazu, co naleŜy rozumieć przez odpady 
wielkogabarytowe.  

•    Radny Marek Leszczyński wnioskował o: 
-  dostawienie słupa telekomunikacyjnego w LiciąŜnej (rozwidlenie za Strugą, 
tzw. Zakątek), poniewaŜ obecnie przewód telefoniczny wisi za nisko i w razie 
przejazdu większego pojazdu istnieje niebezpieczeństwo zerwania go. 
-  wystąpienie do Zarządu Dróg Powiatowych o oznakowanie poziome drogi 
powiatowej na odcinku od skrętu z drogi krajowej nr 48 do torów kolejowych 
w kierunku Tomaszowa Mazowieckiego. 
- wcześniejsze umieszczanie na stronie internetowej informacji o imprezach na 
terenie gminy. 

•    Radny Robert Pawłowski wnioskował o wykoszenie, oczyszczenie i uporządkowanie 
poboczy przy drodze z kostki przez osiedle Teofilów.  

•    Radny Jacek Baran zapytał, dlaczego Panu Błaszczykowi ze Spały nie została   
przedłuŜona umowa dzierŜawy komórki. 

2. Radny Piotr Kamiński poinformował, Ŝe Komisja Zagospodarowania Przestrzennego   
wnioskowała o: 

•   ujęcie w planie zagospodarowania przestrzennego dla centrum Spały wykonania               
2 -óch rzędów garaŜy za „Halą C” przy ul. Piłsudskiego, 

•   wykoszenie trawy i zarośli koło posesji Państwa Mizerskich (od strony brzegu Pilicy), 
tak by umoŜliwić przejście brzegiem Pilicy. 
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Ponadto wyjaśnił, Ŝe Komisja negatywnie zaopiniowała wniosek Pana Jana         
Wojtatowicza w sprawie nabycia od gminy części działki 1412/2 na odcinku od                              
ul. Krótkiej do ul. Tamka w zamian za działki nr 4308 i 4307/13 połoŜone w Inowłodzu, 
poniewaŜ brak jest podstaw prawnych, by Gmina dokonała zamiany ww. działek. 

3. Radna Jolanta Bilska wnioskowała o: 
•  zmobilizowanie mieszkańców ulic Liliowej i Tulipanowej w Inowłodzu do wykaszania 

poboczy, 
•  przeniesienie tablicy informacyjnej z okolic placu zabaw na Zamościu na róg ulic 

Liliowej i Tulipanowej oraz wykonanie jej zadaszenia. 
4. Radny Zbigniew Niemiec wnioskował o: 
•  zmianę trasy autobusu szkolnego tak aby jechał przez Kolonię III, 
•  przegląd drogi w kierunku Dąbrowy i Kolonii III oraz uzupełnienie ubytków, 
•  wykoszenie poboczy przy drogach gminnych w Brzustowie i Dąbrowie, 
•  przegląd oświetlenia ulicznego w Brzustowie i Dąbrowie. 
5. Pani Danuta Baranowska wnioskowała o: 
•  dowiezienie kruszywa na ul. Wrzosową na Fryszerce, 
• pytała o dalsze plany w stosunku do budynku Ośrodka Zdrowia w kontekście złego   

stanu technicznego niektórych okien (szczególnie wymiany okna w pokoju rejestracji). 
6. Radny Jacek Baran wnioskował o wspólną z Radą Sołecką wizję lokalną na terenie łąk 

w Brzustowie pod kątem naprawy dróg. 
7. Radny Roman Rodakowski wnioskował o ustawienie dwóch koszy na śmieci na osiedlu 

PGR (jeden przy tablicy ogłoszeń, drugi przy posesji Pana Dębca). 
8. Radna Ewa Korzeniewska pytała o kosze, które miały być zamontowane przy ławkach 

wzdłuŜ drogi na Konewkę.     
 
Ad.15 
Pan Przewodniczący zamknął obrady IX sesji VII kadencji Rady Gminy Inowłódz o godzinie 
1510.        

 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy Inowłódz 
 
      Wacław Chachuła 

 
 
Protokołowała: 
Małgorzata Mierzwa 


